
 
  

Zasedání Pléna zakladatelů Královská stezka o.p.s. a Valné hromady MAS Královská 

stezka o.p.s. dne 13. 3. 2025 od 17:00 hodin 

Zapisovatel: Lucie Šulcová 

Ověřovatel 1: Václav Vala 

Ověřovatel 2: Pavel Víšek 

Volební komise: Nikola Krupičková, Eliška Matulová 

Omluven: Jaroslav Štefáček 

Zasedání Pléna zakladatelů a Valné hromady bylo zahájeno v 17:00 hodin úvodním slovem panem 

předsedou SR Petrem Bártou a panem ředitelem o.p.s. a MAS, Gustavem Charouzkem. Bylo 

konstatováno, že zasedání byla řádně svolána. Pan Bárta dále konstatoval, že podle prezenční 

listiny je přítomno 23 členů Pléna zakladatelů a 44 členů Valné hromady. Plénum zakladatelů i 

Valná hromada jsou usnášení schopné.  

Na začátku zasedání Pléna zakladatelů i Valné hromady byli zúčastnění seznámeni s organizací, 

byli představeni členové Správní rady o.p.s. a zaměstnanci o.p.s. Dále bylo řečeno, že přítomno 

může být více osob, ale hlasovat mohou v Plénu zakladatelů pouze zakladatelé o.p.s. a u Valné 

hromady pouze partneři MAS (1 hlas na jednoho zakladatele, příp. na 1 partnera MAS – doprovod 

nemá právo hlasovat).  Královská stezka o.p.s. nechala kolovat prezenční listinu, kde jsou uvedeni 

zakladatelé o.p.s. i partneři MAS. Celkový počet zúčastněných zakladatelů na Plénu zakladatelů je 

23. Celkový počet partnerů na Valné hromadě místního partnerství je 44. Počet partnerů a 

zájmových skupin byl kontrolován před započetím Valné hromady zaměstnanci MAS a ověřen 

předsedou MAS (18 subjektů VS, 26 subjektů SS). Zastoupení jednotlivých zájmových skupin na 

Valné hromadě bylo: 

- Rozvoj obce – 14 (32 %) 

- Zemědělství, lesnictví – 5 (11 %) 

- Podpora společenského života – 12 (27 %) 

- Podnikání – 3 (7 %) 

- Cestovní ruch – 2 (5 %) 

- Hasiči – 8 (18 %) 

Určení ověřovatelů a zapisovatele: 

Předseda navrhl určit ověřovateli zápisu pana Václava Valu a jako druhého ověřovatele pana Pavla 

Víška. Zapisovatelem paní Lucii Šulcovou. K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. Před 

hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo. 

 

 

 



 
  
Návrh usnesení: 

Plénum zakladatelů určuje ověřovateli zápisu pana Václava Valu  a jako druhého ověřovatele pana 

Pavla Víška. Zapisovatelem paní Lucii Šulcovou.  

Pro: 23   Proti: 0   Zdržel se: 0, usnesení č. 1 bylo přijato 

Valná hromada určuje ověřovateli zápisu pana Václava Valu  a jako druhého ověřovatele pana 

Pavla Víška. Zapisovatelem paní Lucii Šulcovou.  

Pro: 44   Proti: 0   Zdržel se: 0, usnesení č. 1 bylo přijato 

Určení volební komise: 

Předseda navrhl do volební komise určit paní Nikolu Krupičkovou, paní Elišku Matulovou. 

K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy.  

Návrh usnesení: 

Plénum zakladatelů určuje do volební komise paní Nikolu Krupičkovou, paní Elišku Matulovou. 

Pro: 23   Proti: 0   Zdržel se: 0, usnesení č. 2 bylo přijato 

Valná hromada určuje do volební komise paní Nikolu Krupičkovou, paní Elišku Matulovou. 

Pro: 44   Proti: 0   Zdržel se: 0, usnesení č. 2 bylo přijato 

Program: 

1. Schválení programu 
Pan předseda seznámil přítomné s návrhem programu. Pak bylo dáno hlasování o daném 

programu.  

Navržený program: 

Hospodaření Královská stezka o.p.s. a MAS v roce 2024 

Zpráva DR a MK 

Schválení rozpočtu o.p.s. a MAS a výroční zprávy o.p.s. a MAS 2024, audit na rok 2025 

Složení, hlasování SR, DR, PV, MK, VK 

Místní akční plány vzdělávání (MAP III a MAP IV) 

Kavárna Na cestě a její provoz 

Rozvoj cestovního ruchu v území MAS – destinační agentura VYSOČINA WEST, z.s. – aktuality – 

recertifikace – podání projektu Podpora organizací destinačního managementu 

NZÚ light – aktuální stav, novinky a změny – ENKOMAS – energetické poradenství, místní 

energetické koncepce obcí 

Snídaně starostů – další hosté 

Aktivity roku 2025, pronájem vybavení na kulturní akce 

Operační programy nového programového období 2021-2027, IROP 2 (dočerpání alokace + její 

navýšení), 4. výzva OP TAK, 3. výzva SZP, projekty spolupráce, OPZ+ 

Dotazy a diskuze, ukončení VH 



 
  
Návrh usnesení: 

Plénum zakladatelů schvaluje navržený program. 

Pro: 23   Proti: 0   Zdržel se: 0, usnesení č. 3 bylo přijato 

Valná hromada schvaluje navržený program. 

Pro: 44   Proti: 0   Zdržel se: 0, usnesení č. 3 bylo přijato 

2. Hospodaření Královská stezka o.p.s. a MAS v roce 2024 

Zpráva DR a MK 

Vystoupil pan Václav Jarolím - předseda Dozorčí rady. Seznámil zúčastněné s hospodařením 

Královské stezky o.p.s., MAS a sociálního podniku a se stavem po překontrolování hospodaření 

Dozorčí radou, Monitorovací komisí a Dozorčí radou sociálního podniku. Podle Dozorčí rady nebyl 

shledán žádný nedostatek v hospodaření Královské stezky o.p.s. (včetně místního partnerství, 

které bylo zkontrolováno Monitorovací komisí a včetně Dozorčí rady sociálního podniku) za rok 

2024. Na všechny dotazy, které měla DR, MK a DR sociálního podniku k zaměstnancům o.p.s., MAS 

a kavárny bylo zodpovězeno. Účetnictví bylo k nahlédnutí v průběhu celého zasedání Pléna 

zakladatelů a Valné hromady a pak dále v kanceláři o.p.s.  MK přednesla zprávu o hospodaření za 

organizační složku MAS. V hospodaření nebylo shledáno žádné pochybení. Audit za rok 2024 je 

prováděn panem Ing. Jiřím Jarkovským – Auditorská a daňová kancelář. Nebyly shledány žádné 

nedostatky. 

Návrh usnesení: 

Plénum zakladatelů schvaluje hospodaření Královské stezky o.p.s. za rok 2024. 

Pro: 23   Proti: 0   Zdržel se: 0, usnesení č. 4 bylo přijato 

Valná hromada schvaluje hospodaření MAS za rok 2024. 

Pro: 44   Proti: 0   Zdržel se: 0, usnesení č. 4 bylo přijato 

 

3. Schválení rozpočtu o.p.s. a MAS na rok 2025 a výroční zprávy o.p.s. a MAS 2024, 

audit na rok 2025 
Pan Charouzek seznámil přítomné s obsahem Výroční zprávy a její strukturou. Ve Výroční zprávě 

je rozepsáno i hospodaření a veškeré aktivity loňského roku, včetně místního partnerství a 

organizační složky sociálního podniku. 

Návrh usnesení: 

Plénum zakladatelů schvaluje výroční zprávu organizace Královská stezka o.p.s. za rok 2024. 

Pro: 23   Proti: 0   Zdržel se: 0, usnesení č. 5 bylo přijato 

 



 
  
Valná hromada schvaluje výroční zprávu MAS za rok 2024. 

Pro: 44   Proti: 0   Zdržel se: 0, usnesení č. 5 bylo přijato 

V současné době má MAS Královská stezka 85 partnerů. 

Rozpočet – pan Charouzek předložil výhled na rok 2025 a zdůvodnil jednotlivé položky rozpočtu. 

V hospodaření je zohledněno hospodaření o.p.s., místního partnerství a sociálního podniku 

(odděleně).  

Návrh usnesení: 

Plénum zakladatelů schvaluje rozpočet Královská stezka o.p.s. na rok 2025. 

Pro: 23   Proti: 0   Zdržel se: 0, usnesení č. 6 bylo přijato 

Valná hromada schvaluje rozpočet MAS na rok 2025. 

Pro: 44   Proti: 0   Zdržel se: 0, usnesení č. 6 bylo přijato 

4. Složení, hlasování SR, DR, PV, MK, VK 
Pan Petr Bárta informoval, že členům Správní rady – Petr Zadina, Martin Sedlák, Aneta Tomová 

končí funkční období. Navrhnul nové členy: 

Petr Zadina 

Martin Sedlák 

Aneta Tomová 

Žádné další návrhy nejsou předloženy. Přistupuje se k hlasování o navržených členech. 

 

Hlasování o Petrovi Zadinovi 

Pro: 23   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení: Petr Zadina se stává členem Správní rady. 

 

Hlasování o Martinovi Sedlákovi 

Pro: 23   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení: Martin Sedlák se stává členem Správní rady. 

 

Hlasování o Anetě Tomové 

Pro: 23   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení: Aneta Tomová se stává členem Správní rady. 

Návrh usnesení: 

Plénum zakladatelů schvaluje členy Správní rady Petra Zadinu, Martina Sedláka, Anetu Tomovou.  

Pro: 23   Proti: 0   Zdržel se: 0, usnesení č. 7 bylo přijato 

 

 



 
  
Aktuální složení SR: 

Jméno a příjmení Subjekt Rok zvolení 

Petr Bárta Obec Vepříkov 2024 

Martin Sedlák FOP 2025 

Hana Pipková Obec Sedletín 2023 

Aleš Hejkal Strom Praha a.s. 2023 

Mgr. Štěpán Kreuzmann SDH Habry 2024 

Mgr. Aneta Tomová Město Habry 2025 

Luděk Šíma Hrad Ledeč nad Sázavou s.r.o. 2023 

Petr Zadina DSO Krupsko 2025 

Ing. Lubomír Pospíchal Obec Okrouhlice 2023 

 

Pan Petr Bárta informoval, že členům Dozorčí rady – Václav Jarolím, Petr Pipek končí funkční 

období. Navrhnul nové členy: 

Václav Jarolím 

Petr Pipek 

Žádné další návrhy nejsou předloženy. Přistupuje se k hlasování o navržených členech. 

 

Hlasování o Václavovi Jarolímovi 

Pro: 23   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení: Václav Jarolím se stává členem Dozorčí rady. 

 

Hlasování o Petrovi Pipkovi 

Pro: 23   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení: Petr Pipek se stává členem Dozorčí rady. 

Návrh usnesení: 

Plénum zakladatelů schvaluje členy Dozorčí rady Václava Jarolíma a Petra Pipka. 

Pro: 23   Proti: 0   Zdržel se: 0, usnesení č. 8 bylo přijato 

Aktuální složení DR: 

Jméno a příjmení Subjekt Rok zvolení 

Václav Jarolím – předseda Městys Uhelná Příbram 2025 

Martin Štěpánek Cyklistický klub Vepříkov, z.s. 2023 

Petr Pipek Obec Kámen 2025 

Dan Šrámek SDH Uhelná Příbram 2023 

Ing. Helena Grygarová SDH Sedletín 2024 

Eliška Zdražilová Obec Nejepín 2024 

 



 
  
MAS Královská stezka přijala novou žádost o vstup do místního partnerství organizace Habry, z.s. 

(zájmová skupina Podpora společenského života). Účelem spolku je napomáhat k rozvoji 

veřejného života, kultury, zdraví apod. ve svém regionu, kraji, a to zejména organizační a 

osvětovou činností. 

Organizovat hry, zábavy, turnaje v oblasti volnočasových aktivit, a dále se zúčastňovat akcí 

organizovaných subjekty s podobnou náplní činnosti. Organizovat dopolední, odpolední a 

víkendové setkání, kulturní akce, rekreační výlety. Vydávat publikace a tiskoviny pro činnost 

spolku. Hájit zájmy členů spolku. Spolupracovat s orgány města, případně s dalšími organizacemi 

a jednotlivci. Vést své členy a ostatní účastníky akcí k dodržování základních etických a mravních 

pravidel, dbát o praktické uplatňování vzájemné úcty, respektování důstojnosti svých členů a 

dodržování fair play při provozování činnosti. 

 

Nově má MAS Královská stezka 86 partnerů.  

 

Návrh usnesení:  

 

Plénum zakladatelů bere na vědomí vstup spolku Habry, z.s. (zájmová skupina Podpora 

společenského života) do místního partnerství.  

 

Pro: 23   Proti: 0   Zdržel se: 0, usnesení č. 9 bylo přijato  

 

Návrh usnesení:  

 

Valná hromada schvaluje vstup spolku Habry, z.s. (zájmová skupina Podpora společenského 

života) do místního partnerství.  

 

Pro: 44   Proti: 0   Zdržel se: 0, usnesení č. 7 bylo přijato 

 

Pan Petr Bárta informoval, že členům Programového výboru – Pavel Chlád, Aleš Hejkal, Marie 

Kudrnová, na vlastní žádost Kristýna Dubská končí funkční období. Navrhnul nové členy: 

Pavel Chlád 

Aleš Hejkal 

Marie Kudrnová 

Jakub Mergl 

Žádné další návrhy nejsou předloženy. Přistupuje se k hlasování o navržených členech. 

 

Hlasování o Pavlovi Chládovi 

Pro: 44   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení: Pavel Chlád se stává členem Programového výboru. 

 

Hlasování o Alešovi Hejkalovi 

Pro: 44   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení: Aleš Hejkal se stává členem Programového výboru. 

 



 
  
 

Hlasování o Marie Kudrnové 

Pro: 44   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení: Marie Kudrnová se stává členem Programového výboru. 

 

Hlasování o Jakubovi Merglovi 

Pro: 44   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení: Marie Kudrnová se stává členem Programového výboru. 

Návrh usnesení: 

Valná hromada schvaluje členy Programového výboru Pavla Chláda (za obec Dolní Město - 

zájmová skupina Rozvoj obce), Aleše Hejkala (za Strom Praha a.s. – zájmová skupina Podnikání),  

Marii Kudrnovou (za město Havlíčkův Brod – zájmová skupina Rozvoj obce) a Jakuba Mergla (za 

Habry, z.s. – zájmová skupina Podpora společenského života). 

Pro: 44   Proti: 0   Zdržel se: 0, usnesení č. 8 bylo přijato 

Aktuální složení PV: 

Jméno a příjmení Subjekt Sektor 
Zájmová 

skupina 
Rok zvolení 

Mgr. Michal 

Simandl 

Svazek obcí 

mikroregionu 

Ledečsko 

Veřejný Rozvoj obce 2023 

Jakub Mergl, DiS. Habry z.s. Soukromý 

Podpora 

společenského 

života 

2025 

Mgr. David Šorm 

Farní sbor 

Českobratrské církve 

evangelické 

Soukromý 

Podpora 

společenského 

života 

2023 

Luděk Šíma 
Hrad Ledeč nad 

Sázavou s.r.o. 
Soukromý Cestovní ruch 2023 

Martin Sedlák Martin Sedlák – FOP Soukromý Podnikání 2024 

Jiří Brož, DiS. Město Golčův Jeníkov Veřejný Rozvoj obce 2024 

Ing. Aleš Hejkal Strom Praha a.s. Soukromý Podnikání 2025 

Ing. Marie 

Kudrnová 

Město Havlíčkův 

Brod 
Veřejný Rozvoj obce 2025 

Pavel Chlád Obec Dolní Město Veřejný Rozvoj obce 2025 

 

Pan Petr Bárta informoval, že členům Výběrové komise – Eliška Zdražilová, Jaroslava Pipková, 

Vladimíra Rubinsteinová, Martina Štecherová, Jan Borek, Monika Fárka, Jakub Neuvirth, František 

Urban, David Brož, končí funkční období. Navrhnul nové členy: 

Eliška Zdražilová 

Jaroslava Pipková 



 
  
Vladimíra Rubinsteinová 

Martina Štecherová 

Jan Borek  

Monika Fárka 

Jindřich Kučera - náhradník 

Jakub Neuvirth – náhradník 

David Brož - náhradník 

Žádné další návrhy nejsou předloženy. Přistupuje se k hlasování o navržených členech. 

 

Hlasování o Elišce Zdražilové 

Pro: 44   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení: Eliška Zdražilová se stává členem Výběrové komise. 

 

Hlasování o Jaroslavě Pipkové 

Pro: 44   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení: Jaroslava Pipková se stává členem Výběrové komise. 

 

Hlasování o Vladimíře Rubinsteinové 

Pro: 44   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení: Vladimíra Rubinsteinová se stává členem Výběrové komise. 

 

Hlasování o Martině Štecherové 

Pro: 44   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení: Martina Štecherová se stává členem Výběrové komise. 

 

Hlasování o Janu Borkovi 

Pro: 44   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení: Jan Borek se stává členem Výběrové komise. 

 

Hlasování o Monice Fárce (náhradník) 

Pro: 44   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení: Monika Fárka se stává členem Výběrové komise. 

 

Hlasování o Jindřichovi Kučerovi (náhradník) 

Pro: 44   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení: Jindřich Kučera se stává členem Výběrové komise. 

 

Hlasování o Jakubovi Neuvirthovi (náhradník) 

Pro: 44   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení: Jakub Neuvirth se stává členem Výběrové komise. 

 

Hlasování o Davidovi Brožovi (náhradník) 

Pro: 44   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení: David Brož se stává členem Výběrové komise. 



 
  
Návrh usnesení: 

Valná hromada schvaluje členy Výběrové komise Elišku Zdražilovou (zájmová skupina 

Zemědělství, lesnictví), Moniku Fárku (zájmová skupina Podpora společenského života), 

Jaroslavu Pipkovou (zájmová skupina Cestovní ruch), Vladimíru Rubinsteinovou (zájmová 

skupina Cestovní ruch), Martinu Štecherovou (zájmová skupina Podnikání), Jana Borka (zájmová 

skupina Rozvoj obce), Jindřicha Kučeru (zájmová skupina Podpora společenského života), Jakuba 

Neuvirtha (zájmová skupina Podpora společenského života), Davida Brože (zájmová skupina 

Zemědělství, lesnictví). 

 Pro: 44  Proti: 0   Zdržel se: 0, usnesení č. 9 bylo přijato 

Aktuální složení VK: 

Jméno a příjmení Subjekt Sektor 
Zájmová 

skupina 
Rok zvolení 

Eliška Zdražilová – 

předsedkyně 
FO Soukromý 

Zemědělství, 

lesnictví 
2025 

Jaroslava Pipková FO Soukromý Cestovní ruch 2025 

Ing. Vladimíra 

Rubinsteinová 
FO Soukromý Cestovní ruch 2025 

Ing. Jan Borek FO Soukromý Rozvoj obce 2025 
Martina 

Štecherová 
FO Soukromý Podnikání 2025 

Monika Fárka FO Soukromý 
Podpora 

společenského 
života 

2025 

Jakub Neuvirth 

(náhradník) 
FO Soukromý 

Podpora 

společenského 

života 

2025 

Jindřich Kučera 

(náhradník) 
FO Soukromý 

Podpora 

společenského 

života 

2025 

 Ing. David Brož 

(náhradník) 
FO Soukromý 

Zemědělství, 

lesnictví 
2025 

 

Pan Petr Bárta informoval, že členům Monitorovací komise – Filip Vala končí funkční období. 

Navrhnul nové členy: 

Filip Vala 

Žádné další návrhy nejsou předloženy. Přistupuje se k hlasování o navržených členech. 

 

Hlasování o Filipovi Valovi 

Pro: 44  Proti: 0  Zdržel se: 0 

Usnesení: Filip Vala se stává členem Monitorovací komise. 

 



 
  
Návrh usnesení: 

Valná hromada schvaluje členy Monitorovací komise Filipa Valu (za ZOD Kámen, zájmová skupina 

Zemědělství, lesnictví). 

Pro: 44  Proti: 0   Zdržel se: 0, usnesení č. 10 bylo přijato 

Aktuální složení MK: 

Jméno a příjmení Subjekt Sektor 
Zájmová 

skupina 
Rok zvolení 

Václav Jarolím – 

předseda 

Městys Uhelná 

Příbram 
Veřejný Rozvoj obce 2024 

Petr Pipek Obec Kámen Veřejný 

Podpora 

společenského 

života 

2024 

Ing. Helena 

Grygarová 
SDH Sedletín Soukromý Hasiči 2024 

Filip Vala ZOD Kámen Soukromý 
Zemědělství, 

lesnictví 
2025 

Jan Votava Jan Votava - FOP Soukromý 
Zemědělství, 

lesnictví 
2023 

Ing. VÍT ŠIMON, 

Ph.D. 

Zemědělské družstvo 

Maleč 
Soukromý 

Zemědělství, 

lesnictví 
2024 

 

MAS Královská stezka přijala novou žádost obce Bartoušov (nyní bílé místo, bez příslušnosti k jiné 

MAS) o přistoupení do území MAS Královská stezka. 

Návrh usnesení:  

 

Plénum zakladatelů bere na vědomí přistoupení obce Bartoušov do území MAS Královská stezka. 

 

Pro: 23   Proti: 0   Zdržel se: 0, usnesení č. 10 bylo přijato  

 

Návrh usnesení:  

 

Valná hromada schvaluje přistoupení obce Bartoušov do území MAS Královská stezka. 

 

Pro: 44   Proti: 0   Zdržel se: 0, usnesení č. 11 bylo přijato 

 

5. Místní akční plány vzdělávání (MAP III a MAP IV) 
MAP III byly úspěšně pro obě ORP ukončeny. Na konci roku 2023 byly podány do výzvy ŘO další  

2 projekty na navazující MAP IV. MAP IV pro ORP Světlá nad Sázavou s realizací od 1. 1. 2024 do 

31. 12. 2025, u MAP IV pro ORP Havlíčkův Brod s realizací od 1. 1. 2025 do 31. 12. 2025. 



 
  
Projekt MAP IV - ORP Světlá nad Sázavou v polovině realizace 

(CZ.02.02.XX/00/23_017/0008348) 

Projekt Místní akční plán vzdělávání IV (MAP IV) pro ORP Světlá nad Sázavou pokračuje ve své 

realizaci a přináší další zajímavé aktivity a příležitosti pro pedagogy, děti i širokou veřejnost. V 

lednu proběhlo setkání s projektem IPs Kurikulum a IDZ Kraje Vysočina, kde se diskutovalo o 

inovacích a výzvách ve vzdělávání. Uskutečnilo se také online setkání se Středním článkem 

podpory, jehož cílem bylo především nastavení vzájemné spolupráce. V rámci Implementačních 

aktivit proběhly semináře zaměřené na rozvoj pedagogů, konkrétně semináře Grafomotorika a 

Čtení a psaní poezie.  

Realizační tým se v tomto období intenzivně věnuje práci na dokumentaci MAP, především 

aktualizaci Analytické části. Na dalším setkání pracovních skupin, které se uskuteční na konci 

března, bude probíhat aktualizace cílů a priorit ve Strategickém rámci. V nadcházejících měsících 

se mohou žáci i pedagogové těšit na pestrou nabídku vzdělávacích programů.  

Projekt MAP IV – ORP Havlíčkův Brod (CZ.02.02.XX/00/23_017/0009267) 

Od 1. ledna do 31. prosince 2025 v území ORP Havlíčkův Brod probíhá projekt Místní akční plán 

rozvoje vzdělávání IV (MAP IV), financovaný z Operačního programu Jan Amos Komenský. Projekt 

navazuje na předchozí úspěšné etapy a zaměřuje se na posílení spolupráce mezi školami, 

pedagogy, zřizovateli a rodiči s cílem zkvalitnit vzdělávání v regionu. V rámci MAP IV budou 

realizovány vzdělávací akce pro pedagogy na nejrůznější témata jako je umělá inteligence ve 

vzdělávání, čtenářská gramotnost, polytechnické vzdělávání nebo wellbeing učitelů. Pro žáky 

budou probíhat workshopy na školách zaměřené na duševní zdraví, podporu třídních kolektivů a 

vztahů mezi spolužáky a také přírodovědná a ekologická soutěž ve spolupráci s ekocentrem 

Chaloupky o.p.s. – Horní Krupá. Rodiče se budou moci zapojit do besed a seminářů, které jim 

pomohou lépe se orientovat v moderních vzdělávacích přístupech a podpořit děti při jejich učení. 

Na začátku projektu proběhlo oslovování pedagogů k účasti na pracovních skupinách, které se 

budou aktivně podílet na procesu plánování a realizace vzdělávacích aktivit. Jedna z prvních 

aktivit projektu byla uskutečněna 21. února 2025  - „Snídaně s řediteli“. V rámci programu 

proběhlo představení projektu MAP IV. Jako host byla přizvána na tuto akci zástupkyně za NPI 

(Národní pedagogický institut) zastupující projekt Kurikulum, aby ředitelům škol představila 

novinky týkající se změn v RVP. Po úvodním informačním okénku proběhlo školení s odborníky 

na téma „Novinky v právních předpisech ve školství“.  

6. Kavárna Na cestě a její provoz 
Kavárna Na cestě funguje v Habrech již čtvrtým rokem a díky zájmu zákazníků lze neustále 

rozšiřovat nabídku a přicházet s novými nápady. Stejně jako v začátcích, i v současné době 

spolupracuje kavárna s místními podniky, drobnými podnikateli i sociálními podniky, avšak 

sortiment výrobků se značně rozrostl. Rozšířila se výroba vlastních zákusků. Dezerty jsou 

vyráběny také na zakázku k různým příležitostem, jako jsou např. oslavy nebo svatby; katalog 

produktů si lze prohlédnout na webových stránkách www.nacestekavarna.cz v sekci Nabídka. I 

nadále zůstává kavárna věrna italské kávě Bonomi Caffé, která je na mlýnku. Všechny nápoje lze 

připravit i s rostlinným či bezlaktózovým mlékem. 

V kavárně lze sehnat nejen vynikající kávu a dortíky, ale i spoustu krásných a praktických věcí – 

svíčky, plecháčky a termohrnky, dřevěné tvořivé sady pro děti a v neposlední řadě také výrobky, 



 
  
na jejichž výrobě se podílely osoby s postižením, klienti obecně prospěšné společnosti Háta 

z Ledče nad Sázavou.  

V posledních měsících slouží prostory jako malá galerie pro místní umělce. O letních prázdninách 

2024 se v kavárně konala aukční výstava malovaných šátků Moniky Merglové, díky níž se podařilo 

získat 5 600 Kč do veřejné sbírky na opravu budovy haberské synagogy. V průběhu října a 

listopadu probíhala výstava maleb a fotografií Michaely Zelingerové, haberské rodačky, dále 

výstavu obrazů s názvem Příroda na Vysočině, tentokrát malíře Jaroslava Kreibicha z Jakubovic. 

Obrazy zachycují místní malebnou krajinu a v případě zájmu bylo možné obrazy zakoupit.  

Veškeré informace o proběhlých i plánovaných událostech zveřejňujeme na našem 
webu www.nacestekavarna.cz, dále také na Facebooku (Kavárna Na cestě) a Instagramu 
(kavarna_naceste). 

Kavárnu Na cestě v Habrech provozuje Královská stezka o.p.s. a jedná se o pracoviště pro osoby 
se znevýhodněním na trhu práce. Projekt OPZ+ MAS 
Královská stezka 2023-2025, 
CZ.03.02.01/00/22_008/0000086 je spolufinancován 
prostřednictvím Operačního programu Zaměstnanost 

plus. 

Výbor sociálního podniku se v roce 2024 sešel 1x.  

Zástupci orgánů sociálního podniku jakožto organizační složky o.p.s.  

 Výbor sociálního podniku - Petr Bárta, Gustav Charouzek, Eliška Matulová, Zuzana Černá, 

Pavel Víšek 

 Dozorčí rada sociálního podniku - Petr Pipek, Lucie Šulcová, Tereza Chalupová  

 

7. Rozvoj cestovního ruchu v území MAS – destinační agentura VYSOČINA WEST, 

z.s. – aktuality – recertifikace – podání projektu Podpora organizací destinačního 

managementu 
Královská stezka o.p.s. se dlouhodobě zabývá podporou cestovního ruchu a v roce 2022 se 

připojila za podpory Vysočina tourism k destinační společnosti Vysočina West, z.s. Propojení bylo 

schváleno valnou hromadu Vysočina West z.s. 30. 11.  2022. Vysočina West, z.s. je destinační 

společnost, která sdružuje, koordinuje a zajišťuje kooperaci poskytovatelů služeb cestovního 

ruchu na daném území, v tomto případě na Pelhřimovsku a Havlíčkobrodsku. Destinační 

společnost je certifikována k 24. 1. 2025, po roce náleží nutnost re certifikace. K 31. 12. 2024 - 34 

partnerů (VS + SS) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
  
Území destinační společnosti Vysočina West 

  

 

Vysočina West připravila během roku 2024 opět turistické noviny, které jsou k dostání v celé DMO 

(TIC, vybrané turistické cíle, kavárny, hotely a restaurace). Dále se komunikovalo s dalšími 

potencionálními partnery a členy o přistoupení do DMO. 

Klíčové projekty a aktivity 

 MARKETING A PROPAGACE 

o placené kampaně: sezónní propagace zaměřená na různé aspekty regionu (zimní 

turistika, letní festivaly, kulturní akce) 

o tisk propagačních materiálů: “Putování za kávou”, “Putování za výhledy”, Benefit Card, 

Turistické noviny 

o vydání nového produktu cestovního ruchu: Trojlístek architektury 

o rozšíření online marketingu: zvýšení investic do online reklamy, retargetingové 

kampaně a využití influencingu pro propagaci regionu 

o publikování PR článků: spolupráce s mediálními partnery na publikaci článků o 

turistických atrakcích Vysočiny West v celostátních i regionálních médiích 

o zapojení lokálních podnikatelů: podpora lokálních subjektů při tvorbě nabídek pro 

turisty, včetně balíčků a tematických akcí 

o propagace destinace na veletrzích: aktivní účast na cestovních veletrzích v ČR pro 

rozšíření povědomí o regionu 

o spolupráce s médii a televizními pořady: natáčení a prezentace destinace v pořadech 

jako je Toulavá kamera a dalších, čímž se výrazně posílila mediální viditelnost regionu 

 

 



 
  

 KONTAKTNÍ KAMPANĚ A EVENTY 

o účast na Prázdninách v Telči (2. 8.), Země Živitelka (25. 8.) a dalších eventech 

o organizace online a off-line školení pro TIC v oblasti 

o povinná 3K platforma - setkání krajské a oblastních DMO v Jihlavě 

Pravidelné a opakující se činnosti 

 SPRÁVA DIGITÁLNÍCH PLATFOREM 

o plnění obsahu sociálních sítí (Facebook a Instagram Vysočina West) 

o aktualizace webových stránek dle požadavků partnerů (příprava na modernizaci 

webových stránek) 

o plnění kalendáře akcí na webu 

 SPOLUPRÁCE S PARTNERY 

o pravidelné reporty pro Czech Tourism a Vysočina Tourism 

o spolupráce na zpracování turistických produktů pro Vysočina Tourism 

o koordinace regionálních aktivit a podpora podnikatelů v cestovním ruchu (online a 

offline propagace organizace) 

 ADMINISTRATIVA A VYHODNOCOVÁNÍ DAT 

o sledování a vyhodnocování návštěvnosti turistických cílů 

o archivace statistik online kampaní 

o zpracování dokumentů pro účetnictví a financování 

 PODPORA TURISTICKÉ INFRASTRUKTURY 

o doplnění turistických novinek dle požadavků podnikatelů 

o plnění smluv s Vysočina Tourism 

o zapojení do jednání o cyklostezce Posázaví 

 FINANČNÍ ZAJIŠTĚNÍ A VYUŽITÍ ZDROJŮ 

o realizace objednávek marketingových aktivit 

o zajištění financování pro propagační materiály a kampaně 

 

Společnost Královská stezka o.p.s. a MAS prezentuje svou činnost na webových stránkách 

www.kralovska-stezka.cz. Dále organizace využívá propagační předměty a materiály (bannery, 

dárkové tašky, drobné dárkové předměty aj.). MAS Královská stezka o.p.s. také pravidelně 

publikuje články v místních periodicích a v regionálních denících, jež se týkají nejenom naplňování 

strategie CLLD (strategie komunitně vedeného místního rozvoje), ale také projektů realizovaných 

místní akční skupinou (Místní akční plány vzdělávání, Střednědobé plány sociálních služeb). 

Konkrétně se jedná zejména o tato média: Posel Svazku obcí Haberska, Jeníkovské listy, Deník 

Havlíčkobrodska, Náš region. Organizace přispívá do Radničního okénka, televizního pořadu 

města Havlíčkova Brodu. 

http://www.kralovska-stezka.cz/


 
  

8. NZÚ light – aktuální stav, novinky a změny – ENKOMAS – energetické 

poradenství, místní energetické koncepce obcí 
MAS Královská stezka poskytuje poradenství a pomoc s podáním žádosti o dotaci v programu 

Nová zelená úsporám Light pro obyvatele území MAS Královská stezka (mapa území), od 20. 2. 

2025 nově také pro standardní žadatele, tj. NEnízkopříjmové! Služba pro nízkopříjmové žadatele 

je stále poskytována zdarma, pro standardní žadatele za poplatek – viz ceník na webu: 

https://kralovska-stezka.cz/nova-zelena-usporam-light/. 

 
Zdroj: vlastní 

 

Pan Charouzek a paní Elsaghier získali certifikát za absolvování kurzu energetických 

koordinátorů EnKoMAS. Kurz byl ukončen ověřením získaných znalostí a dovedností v souladu 

s obsahovou náplní vzdělávacího kurzu, a to formou písemného testu a ústní zkouškou před 

zkušební komisí. V souvislosti s tím byl podán projekt do Národního plánu obnovy, jehož dotace 

bude určena na podporu koordinační a osvětové služby v oblasti zvyšování energetické účinnosti 

a propagaci individuálního a národního přínosu energeticky úsporných projektů pro občany, 

zástupce veřejné správy a podnikatele v souladu s rozsahem definovaným výzvou a Podmínkami 

čerpání neinvestiční dotace.  

MAS Královská stezka o.p.s. nově nabízí také pomoc se zpracováním energetické koncepce pro 

zainteresované obce na území MAS. Náklady na vypracování takové koncepci je možné 

pokrýt téměř ze 100 % dotací, kterou nabízí Ministerstvo Životního prostředí.  

Místní energetická koncepce představuje užitečný a konkrétní nástroj a návod, jak optimalizovat 

dodávku energie vůči energii spotřebované v obci. Přináší také možnost využít lokální zdroje 

energie s důrazem na obnovitelné zdroje. Významným cílem MEK je poskytnout obci a všem jejím 

subjektům (domácnosti, občané, podnikatelé, investoři) komplexní přehled za celé území. Tak 

budou moci všichni dotčení mít dostatečné informace o celkové situaci, od potenciálu energeticky 

relevantních opatření (energetické úspory, obnovitelné zdroje, sdílení a distribuce) po úvahy o 

celkové energetické budoucnosti obce v kontextu dopadů lidské činnosti na klima (emise 

skleníkových plynů v souvislosti s energetickým hospodářstvím). Současně vypracováváno pro 

město Golčův Jeníkov. 

 

https://kralovska-stezka.cz/user/data/mapa_rozsireni122013_2.jpg
https://kralovska-stezka.cz/nova-zelena-usporam-light/


 
  

9. Snídaně starostů – další hosté 
Asi 60 starostek, starostů a zástupců Místních akčních skupin (MAS) zaplnilo 21. ledna krásný 

prostor v Restauraci pivovar Polná. Váženým hostem tohoto setkání byl ministr životního 

prostředí, pan Mgr. Petr Hladík. Obsahem diskuze bylo chystané zálohování plechovek a PET 

lahví a novinky z Nové zelené úsporám. Právě v rámci NZÚ Light MASky s MŽP úzce spolupracují. 

Díky MAS už v Česku není obec, ve které by nebyl dům opravený z této podpory.  

 

Další akce Snídaně se starosty proběhla 18. 2. 2025 v Polné s panem hejtmanem Kraje Vysočina, 

Ing. Martinem Kuklou.  

 
Probíraná témata: 

 VRT (vysokorychlostní trať) 

 Odpadové hospodářství a třídění  

 Zálohování lahví  

 Větrné elektrárny  

 Silniční síť a zimní údržba  

 Výkup pozemků pod silnicemi  

 Podpora vybavení pro sbory dobrovolných hasičů  
 

18. 3. 2025 pak následně s Ministrem průmyslu a obchodu, Ing. Lukášem Vlčkem, a to tentokrát 

na Staré radnici v Havlíčkově Brodě, která prošla rozsáhlou rekonstrukcí. Diskuze obsáhla témata 

jako Investice do energetiky, výstavba nových bloků v Dukovanech, inovace, smart řešení,  

zapojení MAS do OP TAK (Operační program Technologie a aplikace pro konkurenceschopnost) 

atd. Na konci setkání měli starostové pak možnost absolvovat prohlídku radnice (i prostor, kam 

se ne každý dostane) s panem místostarostou Bc. Liborem Honzárkem. 

 

10. Aktivity roku 2025, pronájem vybavení na kulturní akce 
15. ročník tradiční dobrovolnické akce Čistá řeka Sázava na Vysočině v termínu 7. 4. – 12. 4.  2025, 

přičemž v týdnu čistí školy a sobota, 12. duben, je určen dobrovolníkům. Všichni, kdo se akce 

zúčastní, budou odměněni upomínkovým předmětem. Více informací o možnosti čistit, o úsecích, 

začátku akce a organizačních pokynech, jsou uvedeny na webových stránkách http://cista-

sazava.cz/ nebo na facebooku Čistá řeka Sázava na Vysočině. 

 

Na 14. 6. 2025 se také chystá 9. ročník gastronomického festivalu Habry. Příchozí se mohou těšit 

na bohatý doprovodný program. Součástí festivalu bude prezentace úspěšně zrealizovaných a 

inspirativních projektů MAS v rámci programu rozvoje venkova a farmářské trhy regionálních 

certifikovaných výrobců. 

 

Ceník zapůjčení vybavení je uveden na webu MAS: https://kralovska-stezka.cz/pujcovna-

vybaveni/. 

 

http://cista-sazava.cz/
http://cista-sazava.cz/


 
  

11. Operační programy nového programového období 2021-2027, IROP 2 

(dočerpání alokace + její navýšení), 4. výzva OP TAK, 3. výzva SZP, projekty 

spolupráce, OPZ+ 
Během roku 2024 probíhalo intenzivní vyhlašování výzev na čerpání dotačních prostředků 

z operačních programů v programovém období 2021-2027. 

 

1. výzva MAS Královská stezka byla výzva určená hasičům, 2. výzva byla zaměřena na kulturní 

památky, 3. výzva na dopravu a 4. výzva na vzdělávání. Od 14. 2. do 24. 3.  pak výzva zaměřena na 

nákup budov, zařízení a vybavení, výstavba budov a stavební úpravy, které vytvoří podmínky pro 

kvalitní poskytování ambulantních a terénních sociálních služeb a pobytových služeb prevence. 

Vytvoření, obnova a zkvalitnění materiálně technické základny těchto nových a stávajících 

sociálních služeb pro práci s cílovými skupinami. Pan Charouzek s paní Vávrovou podali informaci 

k dokumentaci související s 5. výzvou zaměřenou na sociální služby. Představena byla veškerá 

dokumentace k výzvě (hodnotící kritéria, příslušné přílohy týkající se výzvy a aktualizované 

interní postupy). Na výzvu je alokováno 4 781 194 Kč. Podány 2 projektové záměry. 

Plnění milníku - na základě Akceptačního dopisu, vydaného dne 05. 12. 2024 Řídicím orgánem  

IROP byl schválen programový rámec integrované strategie CLLD, „SCLLD MAS Královská stezka“. 

Schválení PR CLLD v IROP bylo podmíněno dodržováním podmínek uvedených v Akceptačním 

dopise, z nichž stěžejní pro samotnou realizaci strategie CLLD je uvedena v bodě č. 2 „Nositel 

SCLLD bude realizovat schválený programový rámec IROP, včetně finančního plánu a plánu 

indikátorů uvedených v MS2021+“. 

Vzhledem k tomu, že ŘO IROP je zodpovědný za řádné čerpání všech prioritních os programu bez 

ohledu na to, zda jsou částečně či plně podporovány prostřednictvím integrovaných nástrojů, 

bude nutné zohlednit závazky, které MAS vůči ŘO IROP mají, a to včetně důsledků z nich plynoucí. 

V případě CLLD tak bude ŘO IROP v roce 2025 posuzovat kumulativní plnění limitu ve výši 24,4 

% v objemu předložených žádostí o platbu celkové rezervované alokace v IROP k 30. 6. 2025. 

Pokud MAS uvedený limit nesplní, je ŘO IROP oprávněn snížit či zrušit rezervaci finančních 

prostředků v souladu s podmínkami uvedenými v Akceptačním dopise. K nepřidělení dodatečné 

alokace a zároveň ke zrušení části rezervované alokace dojde u těch MAS, které k datu 30. 6. 2025 

nebudou mít v předložených žádostech o platbu požadovaný objem alokace ve výši 24,4 % jejich 

celkové alokace v IROP. 

 

Pan Charouzek informoval o navýšení alokace v OP TAK. MAS měla původně vyčleněno prvních 

50 % své alokace k realizaci - 5 040 000 Kč. První finanční milník stanovuje, že do 31. 3. 2025 musí 

být Výběrovou komisí doporučené projekty v objemu minimálně 70 % schválené alokace v rámci 

programového rámce. Na základě úspěšného plnění této výše byla podání žádost o změnu a 

přidělení další rezervované alokace ve výši dalších 50 %, a to 5 040 000 Kč pro realizaci dalších 

projektů. Tato změna byla schválena dne 10. 2. 2025. 

Paní Elsaghier informovala o 4. výzvě OP TAK s názvem Technologie pro MAS (CLLD) - výzva I. 

(navázáno na výzvu Řídícího orgánu Ministerstva průmyslu a obchodu). 



 
  
Tato výzva je určena malým a středním podnikům (MSP). Cílem výzvy je s pomocí MAS 

identifikovat a podpořit podnikatelské záměry digitalizace a robotizace malých a středních 

podniků, především ve venkovských oblastech.  

Věcně je výzva zaměřena na pořízení nových technologických zařízení a vybavení včetně potřebné 

infrastruktury, dále pořízení výrobních strojů a zařízení, které nejen zvýší technologickou úroveň 

MSP a jejich konkurenceschopnost, ale také digitalizaci a automatizaci výroby a zefektivní 

poskytování služeb nebo vytvoří podmínky pro jejich zavedení.  

Jedná se o následující aktivity (podporované aktivity): 

 robotizace, automatizace, digitalizace 

 web, cloud 

 komunikační a identifikační infrastruktura 

Mezi nepodporované aktivity se řadí např.: 

 prostá obnova majetku 

 pořízení kolových a pásových vozidel a strojů 

 stavební práce 

 pořízení repasovaných strojů a zařízení atp. 

Podporovány budou pouze projekty s místem realizace na území MAS se schváleným 

programovým rámcem, podmínkou výzvy je právě jedno místo realizace projektu. Tímto jsou tedy 

vyloučeny mobilní provozovny.  

Každý žadatel (1 IČ) je v této výzvě oprávněn předložit maximálně 1 projekt. Dotace je proplácena 

ex-post.  

Na jeden projekt je možno získat podporu ve výši 50 % celkových způsobilých nákladů, dotace na 

projekt je poskytována minimálně ve výši 125 tis. Kč a maximálně do výše 1,07 mil. Kč (v případě 

využití maximální výše přímých nákladů ve výši 7 %). Do způsobilých výdajů lze započítat 

dlouhodobý hmotný majetek, dlouhodobý nehmotný majetek, služby a nepřímé náklady - max. ve 

výši 7 % celkových způsobilých nákladů. 

Aby bylo možné jednotlivé podnikatelské záměry v rámci OP TAK podpořit, je třeba vždy splnit 

dané podmínky výzvy: 

 v případě pořízení jakýchkoliv "výrobních" technologií musí daná technologie zahrnovat 

příslušenství po manipulaci (s materiálem, výrobkem či nástrojem) ve smyslu nahrazení 

lidské manuální práce při daném úkonu 

 integrovat veškeré pořizované technologie s nadřazeným podnikovým informačním 

systémem (ERP, MES, MIS, atp.), příp. s nějakou cloudovou službou, jejímž 

prostřednictvím budou procesy řízeny. Není možné postavit podnikatelský záměr jen na 

pořízení solitérní technologie či služby, která nebude připojena do vnitropodnikové sítě 

žadatele a nebude integrována s nadřazeným podnikovým informačním systémem. 

 pořizované technologie musí přinášet nové funkcionality, nesmí se jednat o prostou 

technologickou obměnu, musí pro společnost přinášet nové technologické řešení 



 
  
Dne 3. 2. 2025 byla prostřednictvím MAS vyhlášena výzva ze Strategického rámce Společné 

zemědělské politiky. Příjem žádostí trval od 17. 2. 2025 do 5. 3. 2025. Výzva byla určena pro 

oblasti podpory/aktivity programového rámce SZP - Základní služby a obnova obcí - vybudování, 

zlepšování nebo rozšiřování drobné 

infrastruktury na venkově.  

 

Byly vyhlášeny 2 aktivity s alokací 10 mil. Kč, a to: 

a) Kulturní, spolková a společenská zařízení, včetně komunitních center, center vzdělávání a 

knihoven 

b) Drobná infrastruktura a základní služby (zastávky veřejné dopravy, hřbitovy, dětská hřiště a 

sportoviště, prostory pro separaci odpadů, komunální technika včetně zázemí).  

 

Do této výzvy bylo přijato celkem 25 žádostí. Ty nyní prochází administrativní kontrolou a 

kontrolou přijatelnosti a věcným hodnocením. 

 

Důležitým tématem jsou nejen pro MAS také projekty spolupráce. Předpokládá se jejich zaměření 

ve formě 3 oblastí: 

1. Projekt č. 1  
a. Spolupráce obcí MAS Královská stezka  
b. Spolupráce obcí a MAS v oblasti podpory památek, obecních služeb a zázemí pro 

spolky  
c. Rámcový rozpočet 4,5 mil. Kč 
d. MAS/obce/DSO 
e. Režim podpory: zvolení režimu podpory dle čl. 60 ABER 
f. Projekt musí zohledňovat potřeby území a respektovat principy metody Leader 

2. Projekt č. 2 
a. Infopřístřešky 
b. Spolupráce MAS v oblasti rozvoje cestovního ruchu, budování odpočívadel s 

infotabulemi k využití v cestovním ruchu  
c. Rámcový rozpočet: 2 mil. Kč - MAS KRÁLOVSKÁ STEZKA, celkem: 7,5 mil Kč  
d. Partneři: MAS ŠIPKA, MAS SPOLEČNOST PRO ROZVOJ HUMPOLECKA  
e. Režim podpory: zvolení režimu podpory dle čl. 60 ABER 
f. Projekt musí zohledňovat potřeby území a respektovat principy metody Leader 

3. Projekt č. 3 
a. Spolupráce MAS 
b. Spolupráce MAS v oblasti rozvoje cestovního ruchu, regionálních služeb, 

komunitního života  
c. Rámcový rozpočet 2 mil. Kč 
d. Partneři: MAS ČR i zahraničí  
e. Režim podpory: zvolení režimu podpory dle čl. 60 ABER 
f. Projekt musí zohledňovat potřeby území a respektovat principy metody Leader 

Návrh usnesení: 

 

Valná hromada schvaluje oblasti, témata a partnery projektů spolupráce ve výše uvedené formě. 

Pro: 44   Proti: 0    Zdržel se: 0, usnesení č. 12 bylo přijato 



 
  
Návrh usnesení: 

 

Plénum zakladatelů bere na vědomí oblasti, témata a partnery projektů spolupráce ve výše 

uvedené formě. 

Pro: 23   Proti: 0    Zdržel se: 0, usnesení č. 11 bylo přijato 

Královská stezka o.p.s. od února 2023 realizuje projekt v OPZ+, který si klade za cíl aktivizovat 

místní obyvatele regionu. Ve spolupráci s dalšími organizacemi je snaha občanům nabídnout 

nejen potřebné, ale také zajímavé aktivity, do kterých se lze zapojit.  

V Havlíčkově Brodě je provozováno Centrum pomoci pro osoby s poruchami autistického spektra 

(PAS) a s přidruženými poruchami, jako je např. ADHD či ADD. Nabízí pomocnou ruku jak lidem 

s PAS všech věkových kategorií, tak i jejich rodičům a dalším blízkým osobám. Komunitní 

pracovnice centra pomáhají osobám zorientovat se v našem světě a fungují jako mezičlánek mezi 

rodinou, školou, lékaři a dalšími odborníky. Komunitní pracovnice poskytují individuální 

poradenství a konzultace jak rodičům, tak osobám s PAS. Pro rodiče se organizují pravidelná 

neformální komunitní setkávání, která slouží pro sdílení zkušeností a poskytnutí vzájemné 

podpory a pochopení. Osoby s PAS mohou v centru rozvíjet své schopnosti a dovednosti 

prostřednictvím různorodých aktivit. Na červen se připravuje akci Jsme tu s vámi II, která se 

odehraje v Havlíčkově Brodě a která si klade za cíl přiblížit široké veřejnosti, jak se žije osobám 

s handicapem, co dokáží a jak se zapojují do společenského života; taktéž se představí organizace 

poskytující služby osobám s handicapem. O podrobnostech akce budeme včas informovat.  

Komunitní centrum Háta (KC) v Ledči nad Sázavou vytváří prostor pro sdružování občanů. Jeho 

členy jsou zejména osoby s mentálním či kombinovaným handicapem, ale KC je otevřené všem, 

např. seniorům, dětem a další veřejnosti. V rámci komunitního centra se odehrává spousta 

různorodých činností od sportovních aktivit, společného vaření a pečení či výroby keramiky až po 

společné akce a výlety do blízkého i vzdálenějšího okolí. Centrum je otevřené každý všední den. 

Do aktivit KC se dosud zapojilo více než 150 osob a jeho členem se můžete stát i vy nebo někdo 

z vašich blízkých! 

Třetí aktivitou projektu je zaměstnávání osob obtížně uplatnitelných na trhu práce. Tato aktivita 

se odehrává v Kavárně Na cestě v Habrech, kde Královská stezka o.p.s. aktuálně zaměstnává čtyři 

osoby se specifickými potřebami, z toho tři zaměstnance s lehkým mentálním handicapem. Jde o 

klienty Domova ve Zboží, krajského pobytového zařízení.  

Další z aktivit projektu je také zaměřena na klienty Domova ve Zboží. Komunitní pracovníci se 

s vybranými účastníky věnují takovým činnostem, které klienty baví a které současně rozvíjí jejich 

schopnosti a dovednosti. Cílem je, aby se klienti Domova ve Zboží zapojili do komunitního života, 

propojili se s místními obyvateli a stali se aktivními členy místního dění.  

Pátou a poslední aktivitu projektu realizuje Královská stezka v Havlíčkově Brodě, a to ve 

spolupráci s partnerem projektu, organizací Kolpingovo dílo České republiky z.s. V rámci 

Adiktologické ambulance jsou organizovány podpůrné motivační skupiny pro osoby, které chtějí 

řešit svůj problém s návykovými látkami. Dále je v rámci aktivity realizována podpůrná skupina 

pro osoby, které v minulosti absolvovaly léčbu závislosti, a program sociálního výcviku pro 



 
  
mladistvé a mladé dospělé pohybující se v rizikovém prostředí. Plánuje se také zavedení podpůrné 

skupiny pro příbuzné a blízké osoby lidí, kteří se vypořádávají se závislostí nebo jsou závislostí 

ohroženi. 

V dubnu 2025 bude podán navazující projekt OPZ+, který bude zahrnovat 4 aktivity, především 

zaměstnávání osob v Kavárně Na cestě, rozpočet 10 455 000 Kč. 

Funkci ředitele zastává stále pan Mgr. Gustav Charouzek. 

11. Dotazy a diskuze 
Nikdo ze zúčastněných nemá žádné dotazy, a tak je zasedání Pléna zakladatelů a Valné hromady 

ukončeno po 18. hodině. 

 

Usnesení ze zasedání Pléna zakladatelů a Valné hromady dne 13. 3. 2025 od 17:00 hodin: 

1. Plénum zakladatelů určuje ověřovateli zápisu pana Václava Valu  a jako druhého 

ověřovatele pana Pavla Víška. Zapisovatelem paní Lucii Šulcovou.  

2. Valná hromada určuje ověřovateli zápisu pana Václava Valu  a jako druhého ověřovatele 

pana Pavla Víška. Zapisovatelem paní Lucii Šulcovou.  

3. Plénum zakladatelů určuje do volební komise paní Nikolu Krupičkovou, paní Elišku 

Matulovou. 

4. Valná hromada určuje do volební komise paní Nikolu Krupičkovou, paní Elišku Matulovou. 

5. Plénum zakladatelů schvaluje navržený program. 

6. Valná hromada schvaluje navržený program. 

7. Plénum zakladatelů schvaluje hospodaření Královské stezky o.p.s. za rok 2024. 

8. Valná hromada schvaluje hospodaření MAS za rok 2024. 

9. Plénum zakladatelů schvaluje výroční zprávu organizace Královská stezka o.p.s. za rok 

2024. 

10. Valná hromada schvaluje výroční zprávu MAS za rok 2024. 

11. Plénum zakladatelů schvaluje rozpočet Královská stezka o.p.s. na rok 2025. 

12. Valná hromada schvaluje rozpočet MAS na rok 2025. 

13. Plénum zakladatelů schvaluje členy Správní rady Petra Zadinu, Martina Sedláka, Anetu 

Tomovou.  

14. Plénum zakladatelů schvaluje členy Dozorčí rady Václava Jarolíma a Petra Pipka. 

15. Plénum zakladatelů bere na vědomí vstup spolku Habry, z.s. (zájmová skupina Podpora 

společenského života) do místního partnerství.  

16. Valná hromada schvaluje vstup spolku Habry, z.s. (zájmová skupina Podpora 

společenského života) do místního partnerství.  

17. Valná hromada schvaluje členy Programového výboru Pavla Chláda (za obec Dolní Město 

- zájmová skupina Rozvoj obce), Aleše Hejkala (za Strom Praha a.s. – zájmová skupina 

Podnikání),  Marii Kudrnovou (za město Havlíčkův Brod – zájmová skupina Rozvoj obce) 

a Jakuba Mergla (za Habry, z.s. – zájmová skupina Podpora společenského života). 

18. Valná hromada schvaluje členy Výběrové komise Elišku Zdražilovou (zájmová skupina 

Zemědělství, lesnictví), Moniku Fárku (zájmová skupina Podpora společenského života), 



 
  

Jaroslavu Pipkovou (zájmová skupina Cestovní ruch), Vladimíru Rubinsteinovou (zájmová 

skupina Cestovní ruch), Martinu Štecherovou (zájmová skupina Podnikání), Jana Borka 

(zájmová skupina Rozvoj obce), Jindřicha Kučeru (zájmová skupina Podpora 

společenského života), Jakuba Neuvirtha (zájmová skupina Podpora společenského 

života), Davida Brože (zájmová skupina Zemědělství, lesnictví). 

19. Valná hromada schvaluje členy Monitorovací komise Filipa Valu (za ZOD Kámen, zájmová 

skupina Zemědělství, lesnictví). 

20. Plénum zakladatelů bere na vědomí přistoupení obce Bartoušov do území MAS Královská 

stezka. 

21. Valná hromada schvaluje přistoupení obce Bartoušov do území MAS Královská stezka. 

22. Valná hromada schvaluje oblasti, témata a partnery projektů spolupráce ve výše uvedené 

formě. 

23. Plénum zakladatelů bere na vědomí oblasti, témata a partnery projektů spolupráce ve 

výše uvedené formě. 

24.  

 

Zapisovatel – Lucie Šulcová………………………………………… 

Ověřovatelé Štěpán Kreuzmann ………………………………………… 

Martina Vaňkátová………………………………………… 


